
Referat kollegierådsmøde 
Den 24-08-2019 kl 13:30 

1. Fremmødte 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- HC 3322 

- David 1033 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

- Ingen. 

 

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

LUKKET. 

 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet er godkendt.  

 

5. Post 

-  

 

6. Nyt siden sidst 

- Poolbord 

 Det er nu blevet fixet.  

 

- TV-produktion 



Se referat fra arbejdsmødet med Strong.  

 

7. Konto Update 

- 175.000 

 

8. Vinduer og døre 

- vinduer og døre er slidte og flere steder rådne og skal nu skiftes.  

- samlet pris er 8,5 mio ca. med væsentlige besparelser til maling, varme og vedligehold til følge.  

- huslejeforhøjelsen bliver som konsekvens ca. 35 kr i blokkene og ca. 89 i blok 2.  

- varmebesparelsen er ikke medregnet, og kan derfor komme til at udligne en del af 
ekstraomkostningerne.  

- dette skal stemmes ind på generalforsamlingen hvis ikke bestyrelsen protesterer.  

- vi tager det op til beboermødet.  

- HC kontrollerer lige med Gitte om det er alle 3 blokke tilbuddet drejer sig om og om det skal op 
på generalforsamlingen.  

 

9. Google kalender kontrol 

- Amanda skriver ind at den godkendte dispensationsansøgning føres ind i kalenderen.  

- der er ikke nogle mangler som sådan, næste gang er medio september.  

 

10. opfølgning på arbejdsmødet  

- HC er i gang med at lave alle ansøgninger redigérbare som pdf.  

- i øvrigt se referatet fra arbejdsmødet.  

-  

 

11. beboermøde 

- dagsorden, punkter, genindkaldelse 

- det bliver et langt møde 



- baren vil gerne have et punkt til beboermødet.  

 

 

12. Motionsudvalgets planer for fremtiden. 

- det er vedtaget at det skal op på beboermødet og RETTES til efter beboernes input.  

 

13.Planlægning af næste møde 

- 12/9 klokken 20 

 

14.Punkter til næste gang 

- Beboermødet 

 

15. Evt. 

-  


